

Date: 21 Safar 1448 H  
4 August 2026

التاريخ: 21 صفر 1448هـ  
4 أغسطس 2026م

**Disclosure: Clarifications Regarding the  
Rights Issue Timetable**

With reference to the statement issued by the Financial Services Authority (FSA) regarding the rights issue timetable announced at the beginning of July 2026, and further to the Bank's announcement dated 2 August 2026, the Bank would like to provide the following clarification with respect to the indicative timetable set out in the Rights Issue documentation.

The Rights Issue attracted wide-ranging engagement and an unprecedented level of demand from our valued shareholders, which reflects the confidence of shareholders and investors in the Bank's growth strategy.

As a result, completion of the final allotment process required additional time which led to a limited delay in the listing of the new shares compared with the indicative timetable attached to the Rights Issue documentation, wherein it was expressly disclosed that the proposed timetable was indicative only and that actual dates may vary.

The Bank believes that the additional time taken to complete the allotment process (compared with the time provided in the initial indicative timetable) was limited but nevertheless regrets it and remains committed to maintaining the highest standards of shareholder service.

**إفصاح: إيضاحات بشأن الجدول الزمني لإصدار  
حق الأفضلية**

بالإشارة إلى البيان الصادر عن هيئة الخدمات المالية ("الهيئة") بشأن الجدول الزمني لإصدار حق الأفضلية المعلن عنه في مطلع شهر يوليو 2026م، وإلحاقاً بإعلان البنك بتاريخ 2 أغسطس 2026م، يود البنك أن يقدم التوضيح التالي بشأن الجدول الزمني الاسترشادي الوارد في مستندات إصدار حق الأفضلية.

حيث حظي إصدار حق الأفضلية بتفاعل واسع النطاق وبحجم إقبال غير مسبوق من قبل المساهمين الكرام الشيء الذي يعكس ثقة المساهمين والمستثمرين في استراتيجية نمو البنك.

ونتيجة لذلك، تطلب استكمال عملية التخصيص النهائي وقتاً إضافياً مما أدى إلى تأخير محدود في إدراج الأسهم الجديدة عن الجدول الزمني التقديري الذي تم إرفاقه مع مستندات إصدار حق الأفضلية، وقد تم الإفصاح حينها ضمن تلك المستندات نفسها عن أن هذا الجدول المقترح هو جدول زمني تقديري وأن التواريخ الحقيقية قد تختلف.

ويرى البنك أن الوقت الإضافي (عن الوقت الوارد في الجدول الزمني التقديري المبدئي) الذي استغرقه استكمال عملية التخصيص كان محدوداً، إلا أنه يأسف على ذلك، ويظل ملتزماً بالحفاظ على أعلى معايير خدمة المساهمين.

البنك

The Bank extends its sincere appreciation to the Financial Services Authority, the Central Bank of Oman, and Muscat Clearing & Depository Company SAOC for their valuable guidance and support throughout the Rights Issue process.

ويتقدم البنك بخالص الشكر والتقدير إلى هيئة الخدمات المالية، والبنك المركزي العُماني، وشركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م، على ما قدموه من توجيه ودعم قيّمين طوال مراحل إصدار حق الأفضلية.

.....  
**Abdulwahid Mohamed Al Murshidi**  
**Chief Executive Officer**



.....  
**عبد الواحد بن محمد المرشدي**  
**الرئيس التنفيذي**